
Pan Andrzej Koronkiewicz: „Administracja rządowa planuje budowę przejścia 

granicznego w Lipszczanach. Do tego przejścia dochodzi droga wojewódzka Nr 664, 

która jest w chwili obecnej w bardzo złym stanie. Czy Zarząd Województwa planuje 

modernizację tej drogi, a jeżeli tak – to kiedy i z jakich źródeł będzie to 

finansowane?” 

 


